# 為世界、我們國家及社區的需要:

- 俄烏戰爭持續,求神保護和憐憫烏克蘭的人民,並在這個充滿挑戰的時刻賜給他們力量、勇氣和盼望。
- 為以色列和加沙的和平以及結束暴力和動亂,及所有無辜人民的生命安全祈禱。
- 為最近受到天然災難影響的人們祈禱,求神保護及在生活和社區重建上 供應他們。

## 為宣道總會及國際工作者:

- 為 Josh 和 Jaclyn 領導柬埔寨音樂工作室 Ruang 的團隊禱告。為 Elijah
   和 Ezra 的基督教國際學校讚美主。
- 為日本的 0oi 牧師一家禱告,讓他們在第一個學期能專注於語言和文化學習。為地震災區重建工作能早日開始祈禱。
- 感謝神讓 Jo W 簽證已獲續簽。為許多流離失所的人無法獲得援助祈禱, 祈求國際社會繼續努力減少鄰國衝突對平民的影響。
- 為 Yakim和 Grace 及他們於悉尼宣教聖經學院及 Operation Mobilisation 的事工讚美主。為他們一家回澳定居禱告。
- 為柬埔寨的吳梓江夫婦禱告,金邊教會正為合併進行籌劃,請為建築設計、文件申請及同工隊未來的配搭安排代禱。
- 為 Kim Chau 於東埔寨培育領袖和植堂禱告,讓她有更多時間和專注於植堂。求神帶領她可到一個有更多門徒訓練、接待和社區聯繫機會的新社區服侍。

## 為教會的需要:

- 求神帶領教會長執;為尋求及實踐神在我們生命和宣信堂的異象禱告。
- 求神帶領及賜智慧給教會聘請英語堂牧者。
- 為籌備受苦節和復活節崇拜和慶祝活動禱告,好讓我們能在當中有意義 地敬拜和反思我們主耶穌基督的犧牲和復活。
- 求神帶領社區食物庫事工,使我們能有效地幫助於社區中因糧食不足問題上掙扎的人。
- 祈求聖靈帶領並引導即將舉行的敬拜禱告會的籌備工作,願參加者得到 靈命的更新。
- 為本地佈道部的「家庭福音探索」外展事工禱告。
- 為 Tony 張家安執事和 Reverb 英語少年團的領袖禱告,讓他們在引導和訓練青少年時擁有智慧、耐心和同情心。
- 為今年兩個成人主日學課程祈禱,願我們明白神的話語並在生活中應用 及實踐。
- 求神賜智慧和引領教會的裝修工程。

### Prayer Items

### Pray for the needs of the world, our country and our community

- Pray for God's protection and mercy upon the people in Ukraine as the war between Russia and Ukraine continues. May God grant them strength, courage, and hope during this challenging time.
- Pray for peace and an end to the violence and unrest in Israel and Gaza. Pray for the safety and well-being of all the innocent people affected.
- Pray for the people who have been affected by the recent natural disasters. Pray for God's protection and provision as they rebuild their lives and communities.

#### Pray for C&MA and our International Worker

- Pray for Josh and Jaclyn as they lead the team at Ruang Studios in Cambodia. Let's praise God for Elijah and Ezra's Christian International School.
- Pray for the Ooi family in Japan that during this first term they can focus on language and culture learning. Pray also for the earthquake affected area that reconstruction will be able to begin soon.
- Praise God for Jo W's visa renewal. Pray for the many displaced people without access to aid. Pray for continued international efforts to lessen the impacts of the neighbouring conflict on civilians.
- Praise God for Yakim and Grace and their ministries at Sydney Missionary and Bible College and Operation Mobilisation. Pray for the family's resettling in Australia.
- Pray for Dr. Harry and Faith, who are serving in Cambodia. The Phnom Penh Church
  is currently planning for consolidation. Please pray for architectural design, document
  applications, and future arrangements for fellow workers.
- Pray for Kim Chau in Cambodia for her roles as a leadership developer and church planter, allowing more time and focus for church planting. Ask God to lead her into a new community with more opportunities for discipleship, hospitality and community connections.

#### Pray for the needs of our Church

- Pray for members of the combined board as we seek God's guidance to discover and fulfill the God-given vision for our lives and our church in the coming years.
- Pray for God's guidance and discernment for the search of a new English Pastor.
- Pray for the preparation of the Good Friday and Easter Sunday Services and Celebration, that they may be times of meaningful worship and reflection on the sacrifice and resurrection of our Lord Jesus Christ.
- Pray for God's guidance for the Community Food Pantry ministry, that it may effectively
  meet the needs of those in our community who are struggling with food insecurity.
- Pray for the Holy Spirit to lead and guide in the preparation of the upcoming Worship and Prayer Meeting. May there be spiritual renewal for all who attend the meeting.
- Pray for the outreach program "Family Gospel Exploration" of the local mission department.
- Pray for Tony and the leaders within the Reverb fellowship, that they would have wisdom, patience, and compassion as they guide and disciple the youth.
- Pray for two new Adult Sunday School courses. Pray that we will willingly understand and apply God's Word in our life.
- Pray for God's guidance and provision for our church renovation.